



[Text]

[Text]

Mr. Hind-Smith: Must I leave that?

M. Hind-Smith

The Vice-Chairman: That is not fair of me.

Le vice-président

Mr. Hind-Smith, I want to thank you sincerely. Although we have taken you around a merry course today, I think it is very important that your particular contribution to the Canadian broadcasting system be examined and understood as a part of an ongoing dialogue. I thank you on behalf of the Committee for being with us this afternoon.

Mr. Hind-Smith, je tiens à vous remercier de tout cœur. Même si nous vous avons fait parcourir un chemin un peu tourmenté aujourd'hui, il est très important que votre contribution particulière au système canadien de radiodiffusion soit examinée et comprise dans le cadre d'un dialogue en cours. Au nom du Comité, je vous remercie d'être avec nous cet après-midi.

Gentlemen, our next meeting will be Thursday, May 5, at 3:30 p.m., at which time we will hear from a Dr. John Moser from CRTC. Thank you.

Messieurs, nous reprendrons nos travaux jeudi, le 5 mai, à 15h30, et à cette occasion, nous aurons le plaisir d'accueillir M. John Moser, du CRTC. Merci.

The meeting is adjourned to the call of the Chair.

La séance est levée.

WITNESSES—TÉMOINS

From the Canadian Film Development Corporation:

De la Société de Développement cinématographique du Canada:

Mr. Claude Morin, (Board Member);
Mr. André Lamy, Executive Director.

M. Claude Morin, (Membre du Conseil);
M. André Lamy, Directeur exécutif.

From the Canadian Cable Television Association:

De l'Association canadienne de télévision par câble:

Mr. Michael Hind-Smith, President, Chief Executive Officer.

M. Michael Hind-Smith, Président, Directeur général.